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Protokół Nr 4/2019 

Protokół z posiedzenia Komisji Ekonomicznej Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 
30 stycznia 2019 r. w sali narad Urzędu Miasta Tarnowa przy ulicy Goldhammera 3 – od godziny 1537 
do godziny 1645 (od godziny 1600 wspólnie z Komisją Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych). 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Ekonomicznej (nieobecny był radny Piotr Sak) oraz 
goście: 

p. Sławomir Kolasiński – Skarbnik Miasta Tarnowa 
p. Andrzej Zając – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT 
p. Jacek Chrobak – Dyrektor Targowisk Miejskich 
 
p. Tomasz Olszówka – Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych 
p. Marek Ciesielczyk – Radny Rady Miejskiej 
p. Mirosław Biedroń – Radny Rady Miejskiej 
 
oraz (od godziny 1600) 
członkowie Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych 
goście zaproszeni na posiedzenie Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych  

 

Przewodniczący Sebastian Stepek otworzył posiedzenie o godzinie 1537, powitał wszystkich 
obecnych radnych i gości oraz stwierdził quorum do podejmowania uchwał. Przedstawił proponowany 
porządek posiedzenia, który został przyjęty bez uwag. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z prac Komisji Ekonomicznej za rok 2018.  
2. Przyjęcie planu pracy Komisji Ekonomicznej na rok 2019.  
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
4. Opiniowanie materiałów sesyjnych – V sesja RM (31.01.2019 r.): 

 zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 
2019 – 2038 (mat. I), 

 zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II), 
 opłaty za korzystanie z parkingu położonego przy ul. Do Huty (mat. 6) – wspólnie z Komisją 

Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych, 
 zmiana uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych w Tarnowie oraz wysokości opłat za parkowanie pojazdów w tej 
strefie i sposobu ich pobierania (mat. 7) – wspólnie z Komisją Rozwoju Miasta i Spraw 
Komunalnych. 

Ad. 1) Sprawozdanie z prac Komisji Ekonomicznej za rok 2018. 

Komisja Ekonomiczna została powołana Uchwałą Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 
11 grudnia 2014 roku. W roku 2018 w skład Komisji Ekonomicznej wchodziło sześcioro radnych:  

Grażyna Barwacz 
Józef Gancarz – Przewodniczący Komisji 
Tadeusz Gancarz 
Jakub Kwaśny 
Jacek Łabno 
Jolanta Żurowska.  

Uchwałą Nr XLVIII/531/2018 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 25 stycznia 2018 r. ze składu Komisji 
odwołany został radny Piotr Wójcik (na swój wniosek) oraz stwierdzono wygaśnięcie członkowstwa 
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w Komisji Pana Kazimierza Koprowskiego (w związku z wygaśnięciem mandatu radnego). 
Po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu radnego (Postanowienie Komisarza Wyborczego w Tarnowie 
z dnia 16 stycznia 2018 roku), również wygasło członkowstwo Pana Ryszarda Ścigały w Komisji 
Ekonomicznej. 

Po wyborach do Rady Miejskiej, które odbyły się 21 października 2018 r., na pierwszej sesji Rady 
Miejskiej VIII kadencji powołano Komisję Ekonomiczną w składzie (uchwała Nr I/5/2018 z dnia 
22 listopada 2018 r.): 

Sebastian Stepek – Przewodniczący Komisji (wybrany na pierwszym posiedzeniu zwołanym 
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej podczas sesji 22 listopada 2018 r.) 
Grażyna Barwacz 
Agnieszka Danielewicz 
Józef Gancarz – Wiceprzewodniczący Komisji (wybrany na posiedzeniu 29 listopada 2018 r.) 
Zbigniew Kajpus 
Jakub Kwaśny 
Piotr Sak 
Dawid Solak 
Piotr Wójcik. 

Komisja Ekonomiczna w roku 2018 odbyła 11 posiedzeń, na których podjęła 71 uchwał (w tym 
6 wniosków i 65 opinii). Komisja zajmowała się opiniowaniem materiałów sesyjnych – projektów 
uchwał (zgodnie z kompetencjami – m.in. zmiany Uchwały Budżetowej i WPF, uchwały w sprawie 
opłat lokalnych, dotacji, porozumień, programów realizowanych ze środków finansowych Gminy 
Miasta Tarnowa), zapoznawała się z przedłożonymi przez Prezydenta Miasta Tarnowa informacjami 
i okresowymi sprawozdaniami z realizacji Uchwały Budżetowej.  

Omawiane były następujące tematy: 

1) Sprawozdanie z realizowanych w Mieście inwestycji, remontów, wydatkowania środków 
finansowych, przedstawienie harmonogramu prac, przyczyn ewentualnych opóźnień oraz 
realizowanych postępowań o zamówienia publiczne (luty, marzec, czerwiec, wrzesień, październik). 

2) Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa na temat dostępności miejsc na półkoloniach letnich 
w szkołach prowadzonych przez Gminę Miasta Tarnowa podczas wakacji 2018 roku (kwiecień). 

3) Informacja o rozstrzygniętych przetargach po 26 kwietnia 2018 r. (maj). 

4) Informacja o działalności spółek komunalnych i innych, w których Gmina Miasta Tarnowa posiada 
udziały lub akcje za rok 2017 i pierwsze półrocze 2018 r. (wrzesień). 

5) Ocena dochodów Gminy Miasta Tarnowa – ze szczególnym uwzględnieniem wpływów ze sprzedaży 
majątku Gminy (wrzesień). 

6) Ocena skuteczności wsparcia przedsiębiorców poprzez zastosowanie ulg podatkowych i innych 
instrumentów (październik). 

7) Opiniowanie wniosków do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 
zgłoszonych przez komisje Rady Miejskiej (grudzień). 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag. 

Ad. 2) Przyjęcie planu pracy Komisji Ekonomicznej na rok 2019. 

Radny Józef Gancarz złożył wniosek do zaproponowanego przez Przewodniczącego Sebastiana 
Stepka planu pracy – zwrócił się o wprowadzenie tematu dotyczącego szerszego omówienia stanu 
finansów Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o. Punkt o treści: „Ocena 
sprawozdania finansowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o. w Tarnowie. 
Wartość dotacji i dodatkowych środków przekazywanych MPK z Budżetu Gminy Miasta Tarnowa” 
został wprowadzony do planu pracy Komisji Ekonomicznej na czerwiec (wniosek radnego Józefa 
Gancarza poparło 4 członków Komisji, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu). 
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PLAN PRACY KOMISJI EKONOMICZNEJ RADY MIEJSKIEJ W TARNOWIE NA ROK 2019 

Styczeń 
30.01.2019 

Godz. 1530 

1. Przyjęcie Sprawozdania z prac Komisji Ekonomicznej za 2018 rok. 

2. Przyjęcie Planu pracy Komisji Ekonomicznej na 2019 rok.  

3. Opiniowanie projektu Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej GMT na lata 2019 – 2038. 

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

Luty  
27.02.2019* 

Godz. 1700 

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

Marzec 
27.03.2019* 

Godz. 1700 

1. Postępowania przetargowe – informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o stanie przygotowań 

do realizacji zadań zapisanych w Budżecie GMT na rok 2019 i WPF na lata 2019 – 2038, w tym 

przedstawienie szczegółowego harmonogramu działań. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

Kwiecień 
24.04.2019* 

Godz. 1700 

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski.   

Maj 
29.05.2019* 

Godz. 1700 

1. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o wykonaniu Budżetu za I kwartał 2019. 

2. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa na temat realizacji inwestycji zapisanych w Budżecie 

na rok 2019 oraz w WPF na lata 2019 – 2038. 

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Czerwiec  
26.06.2019* 

Godz. 1700 

1. Sprawozdanie finansowe Gminy Miasta Tarnowa wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

Budżetu za rok 2018.  

2. Ocena sprawozdania finansowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o. 

w Tarnowie. Wartość dotacji i dodatkowych środków przekazywanych MPK z Budżetu Gminy 

Miasta Tarnowa. 

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Wrzesień  
4.09.2019* 

Godz. 1700 

1. Informacja o działalności spółek komunalnych i innych, w których Gmina Miasta Tarnowa 

posiada udziały lub akcje za rok 2018 i pierwsze półrocze 2019 r.  

2. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o wykonaniu Budżetu Miasta Tarnowa za I półrocze 2019 r. 

3. Ocena dochodów Gminy Miasta Tarnowa ze szczególnym uwzględnieniem wpływów 

ze sprzedaży majątku Gminy. 

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Październik  
23.09.2019* 

Godz. 1700 

1. Ocena skuteczności stosowanych przez Gminę Miasta Tarnowa instrumentów wsparcia 

przedsiębiorców. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Tarnowa z realizacji inwestycji i remontów zapisanych 

w Budżecie GMT na 2019 r. oraz WPF na lata 2019 – 2038.  

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Listopad  
27.11.2019* 

Godz. 1700 

1. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Tarnowa z realizacji Uchwały Budżetowej za trzy kwartały 

2019 r.  

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Grudzień  
18.12.2019* 

Godz. 1700 

1. Opiniowanie wniosków komisji Rady Miejskiej do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Miasta 

Tarnowa na rok 2020. 

2. Opiniowanie projektu Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2020.  

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

      

  *Proponowane terminy posiedzeń mogą ulec zmianie. 
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Plan pracy Komisji Ekonomicznej na rok 2019 został przyjęty w głosowaniu: 5 radnych głosowało 
za przyjęciem planu pracy, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Ad. 3) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków.  

Przewodniczący Sebastian Stepek otrzymał do wiadomości dwa pisma dotyczące budowy ronda 
na skrzyżowaniu ulic Hodowlanej i Mościckiego (sprawy były omawiane na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych). 

Ad. 4) Opiniowanie materiałów sesyjnych – V sesja RM (31.01.2019 r.): 

 Zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2019 
– 2038 (mat. I’ – z autopoprawką) 

 Zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II’ – z autopoprawką) 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT Andrzej Zając przedstawił proponowane zmiany. Zwrócił 
uwagę, że w trzech zadaniach inwestycyjnych nastąpi zmiana tytułów – z „przebudowy” na „remont” 
(dotyczy ulic: Garbarskiej, Ochronek i Widok), co  umożliwi sprawniejszą realizację tych inwestycji 
(uproszczona procedura – przy przebudowie konieczne jest uzyskanie pozwolenia na budowę, 
natomiast przy remoncie wystarczy zgłoszenie robót budowlanych). Pojawi się również zmiana 
w nazwie zadania „Dom Kultury na Os. Westerplatte” – „Budowa obiektu użyteczności publicznej 
na terenie Os. Westerplatte” – jest to zmiana formalna, zakres prac i przeznaczenie obiektu pozostaje 
zgodne z pierwotnymi założeniami. 

Pozostałe zmiany dotyczyły zadań wieloletnich (zapisanych w WPF) i polegały na przeniesieniu na rok 
2019 kwot nie wydatkowanych w roku 2018. Po podjęciu uchwały zwiększeniu ulegnie plan rozchodów 
Budżetu (o 4.500.000 zł) oraz plan przychodów z tytułu „wolnych środków” (3.616.396,52 zł). 

W autopoprawce Prezydent zaproponował: 

- przesunięcie kwoty 25.000 zł z rezerwy celowej na inwestycje i zakupy inwestycyjne na zwiększenie 
dotacji dla Centrum Rehabilitacji Społecznej i Zawodowej ZAZ „Słoneczne Wzgórze” (dofinansowanie 
robót modernizacyjnych), 

- przesunięcie kwoty 100.000 zł z rezerwy celowej na inwestycje i zakupy inwestycyjne 
na zwiększenie zadania „Zagospodarowanie skweru przy ulicy Bernardyńskiej” – jest to projekt 
dofinansowany ze środków zewnętrznych, a przesuwane środki to kwota brakująca do rozstrzygnięcia 
przetargu, 

- zmianę formalną dotyczącą wydatków na funkcjonowanie stołówki szkolnej w Szkole Podstawowej 
Nr 24 (ujęcie wydatków w odpowiedniej klasyfikacji budżetowej). 

Radny Józef Gancarz poprosił o wyjaśnienie zwiększenia środków na remont placu Kazimierza oraz 
ulic Katedralnej, Krótkiej i Kapitulnej (678.930 zł) oraz zmniejszenie środków w tej samej wysokości 
na modernizację płyty Rynku – czy oznacza to, że Miasto dokłada blisko 700 tysięcy złotych do tego 
zadania. Skarbnik Sławomir Kolasiński tłumaczył, iż wszystkie te prace są realizowane w ramach 
zadania „Nowe przestrzenie zdarzeń”, które jest rozliczane łącznie (Regionalny Program Operacyjny 
Województwa Małopolskiego), a Dyrektor Andrzej Zając dodał, iż chodzi o przeniesienie płatności 
na rok 2020. 

Radny Józef Gancarz zwrócił też uwagę na zmniejszenie długu Miasta o 43 miliony złotych, co – jak 
wyjaśnił Dyrektor Andrzej Zając – jest skutkiem nie pobrania kredytu. Radny Józef Gancarz 
zaznaczył, że wiąże się to z niewykonaniem wydatków majątkowych. Poprosił też o przedstawienie 
przed sesją kosztorysu wykonania słupków wokół pomnika Adama Mickiewicza na placu Kazimierza 
(wydatek 50.000 zł).  
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Kontynuując swoją wypowiedź, radny Józef Gancarz zgłosił wniosek do Prezydenta o dokonanie 
autopoprawki do przedłożonego projektu zmiany Uchwały Budżetowej i uwzględnienie zadań, 
o wprowadzenie których wnioskował na etapie prac nad Uchwałą Budżetową na rok 2019, tj.: 
przywrócenie budowy ulicy Ojca Bocheńskiego, przywrócenie budowy chodnika po wschodniej 
stronie ulicy Kasprowicza, remont ulicy Porzeczkowej, remont ulicy Traktorowej, budowa dróg 
pomiędzy ulicami Kalinową – Krzyską – Wiśniową, remont ulicy Śliwkowej, przebudowa ulicy 
Chryzantemowej, remont ulic Dunikowskiego i Reisinga, remont ulicy Żurawiej i poprzecznych 
(Migdałowej i Cytrynowej), rozbudowa ulicy Wiśniowej wraz z budową ulic Poziomkowej – 
Harasymowicza – Czereśniowej, remont ulicy Jodłowej, remont ulicy Stryjeńskiej. Radny stał 
na stanowisku, iż zadania te mogą być sfinansowane z kredytu lub z tzw. „wolnych środków”.  

Dyrektor Andrzej Zając oznajmił, iż „wolne środki” pojawiły się w Budżecie po rozliczeniu kredytów 
z lat poprzednich i zbilansowały wprowadzone wydatki. 

Przewodniczący Sebastian Stepek poddał pod głosowanie wniosek radnego Józefa Gancarza: poparło 
go 2 radnych, 3 było przeciw, 1 wstrzymał się od głosu – wniosek nie został przyjęty przez Komisję 
Ekonomiczną. 

Radny Zbigniew Kajpus zapytał, czy w związku z prowadzoną akcją zachęcającą do rozliczania 
podatków dochodowych od osób fizycznych w Tarnowie w prognozie ujęto wzrost przychodów z PIT 
oraz jakie będą konsekwencje zmiany nazw trzech zadań drogowych – z „przebudowy” na „remont”. 
Dyrektor Andrzej Zając w kwestii prognozy przychodów z PIT oznajmił, że można ją zwiększyć, jeśli 
pojawią się wyższe wpływy. Natomiast odnośnie zmiany nazw zadań drogowych powtórzył, że jest to 
zmiana techniczna – prace będą realizowane w identycznym zakresie, jak zaplanowano. 

Po zamknięciu dyskusji w tym punkcie Komisja przystąpiła do opiniowania materiałów I i II 
(z autopoprawkami). 

 

 Materiał nr I’ uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2. 

Materiał nr II’ uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2. 

 

W dalszej części (od godziny 1600) – posiedzenie wspólne z Komisją Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych. 

 opłaty za korzystanie z parkingu położonego przy ul. Do Huty (mat. 6) 

Przewodniczący RM Jakub Kwaśny poprosił o informację na temat wysokości dotychczasowych 
wpływów z tytułu opłat za korzystanie z parkingu oraz kosztów jego utrzymania. 

Dyrektor Targowisk Miejskich Jacek Chrobak poinformował, że wpływy kształtują się na poziomie 
70.000 zł, natomiast roczny koszt utrzymania parkingu to 250.000 zł (głównie koszty energii 
elektrycznej – oświetlenie, podgrzewane podjazdy – oraz koszty zatrudnienia 3 pracowników obsługi). 

Kontynuując, Przewodniczący RM Jakub Kwaśny podkreślił, że wpływy z opłat nie pokrywają 
kosztów funkcjonowania parkingu. Wprowadzenie symbolicznej opłaty 1 zł/dobę miało na celu 
zachęcenie kierowców do korzystania z park&ride. Parking spełnia swoją funkcję – dzięki niemu udało 
się wyeliminować problem parkowania „na dziko” wokół dworca PKP i na przyległych ulicach 
(Krakowskiej, Pułaskiego). Zaznaczył, że z parkingu przy ulicy Do Huty korzystają nie tylko 
mieszkańcy Tarnowa, ale też sporo osób spoza Miasta. Dlatego warto przemyśleć wprowadzenie 
zróżnicowanych opłat, korzystniejszych dla osób posiadających Tarnowską Kartę Miejską w wersji 
Premium – w ten sposób można zachęcać osoby z zewnątrz do rozliczania podatku PIT w Tarnowie. 
Ponadto wielu kierowców korzystających z parkingu dojeżdża do pracy w Krakowie, gdzie są wyższe 
zarobki i podniesione opłaty nie będą dla nich dużym obciążeniem finansowym. 

Przewodniczący Sebastian Stepek zapytał o wysokość abonamentu oraz o rodzaj oświetlenia 
parkingu – w kontekście ewentualnego wprowadzenia oszczędności wydatków na energię 
elektryczną. Dyrektor Jacek Chrobak oznajmił, iż opłata abonamentowa wynosi 40 zł za miesiąc 
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dla posiadaczy Małopolskiej Karty Aglomeracyjnej. Zamontowane jest energooszczędne oświetlenie 
LED-owe, tak więc nie ma już możliwości zmniejszenia kosztów z tego tytułu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych Tomasz Olszówka zapytał, 
czy w innych polskich miastach są zróżnicowane stawki. Zaproponował wprowadzenie opłaty 2 zł 
dla mieszkańców Tarnowa oraz 3 zł dla pozostałych osób. Dyrektor Jacek Chrobak przyznał, 
że stawką optymalną byłoby 5 zł (aby Miasto nie dokładało środków do utrzymania parkingu). 
Odnosząc się do propozycji zróżnicowania stawek, przyznał, iż takie rozwiązanie wymagałoby 
przeprogramowania systemu poboru opłat. 

Przewodniczący RM Jakub Kwaśny przekonywał, że gdyby mieszkańcy Tarnowa byli zwolnieni 
z opłat, a osoby spoza Miasta płaciłyby 2 zł, wpływy byłyby większe. Przeciwny różnicowaniu cen był 
radny Józef Gancarz, który argumentował, iż będąc w innych miastach, płaci za parking taką samą 
opłatę, jak ich mieszkańcy. Podobnego zdania był radca prawny UMT Piotr Wardawa – przypomniał, 
że po wejściu Polski do Unii Europejskiej przy ustalaniu taryfy autobusowej należało wprowadzić 
jednakowe zniżki (np. dla emerytów – bez względu na miejsce ich zamieszkania) i przestrzegał 
przed różnicowaniem opłat. Przewodniczący RM Jakub Kwaśny zapytał, czy jest to stanowisko 
Prezydenta Miasta Tarnowa – obecna na posiedzeniu Prezydent Jadwiga Stankiewicz nie odniosła się 
do powyższego.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Sebastian Stepek poddał pod głosowanie opinię 
do projektu uchwały. 

 

Materiał nr 6 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 3 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 4. 

 

 zmiana uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych 
na drogach publicznych w Tarnowie oraz wysokości opłat za parkowanie pojazdów w tej strefie 
i sposobu ich pobierania (mat. 7) 

Radny Dawid Solak przedstawił sprawę mieszkańców ulicy Wita Stwosza, którzy wnioskowali 
o objęcie jej strefą płatnego parkowania – wiele osób zostawia tam samochody, ponieważ nie trzeba 
wnosić opłat, a sami mieszkańcy nie mają gdzie parkować. Dyrektor Jacek Chrobak przypomniał, 
że w poprzedniej kadencji pod obrady Rady Miejskiej przedłożony był projekt uchwały, który zakładał 
wprowadzenie strefy płatnego parkowania w tym rejonie (ulice Wita Stwosza, Drużbackiej 
i Towarowa), jednak został on odrzucony przez Radę. Proponowane obecnie zmiany mają charakter 
porządkujący, jednak w związku z nowelizacją ustawy o drogach publicznych (która wchodzi w życie 
od września), konieczne będzie dokonanie zmiany całościowej, poprzedzonej konsultacjami, również 
z radnymi. 

Przewodniczący Sebastian Stepek poprosił o informację na temat kart parkingowych oraz 
parkometrów. Dyrektor Jacek Chrobak wyjaśniał, iż rocznie wykorzystywanych jest 70 tysięcy kart 
parkingowych, podczas gdy biletów pobieranych w parkometrach – 1,2 miliona. Zapotrzebowanie 
na karty parkingowe jest bardzo małe, są problemy z ich dystrybucją, która nie jest dla Miasta 
opłacalna (dystrybutorzy pobierają 14-procentową prowizję od sprzedanych kart). Na terenie 
Tarnowa jest obecnie 80 parkometrów. Jeżeli strefa płatnego parkowania zostanie poszerzona, 
urządzeń tych będzie więcej.  

Radny Piotr Wójcik złożył wniosek o wydłużenie terminu wnoszenia należności za parking 
za pomocą skasowanej karty parkingowej – do 31 grudnia 2019 r. Wniosek poparło 7 członków 
Komisji Ekonomicznej, nikt nie był przeciw, 1 wstrzymał się od głosu – wniosek został przyjęty. 

Radny Zbigniew Kajpus zaproponował wykreślenie z zapisu o abonamencie typu „E” słowa 
„hybrydowe” i pozostawienie brzmienia: „7) abonament typu «E» - uprawniający do postoju 
na wszystkich miejscach w SPP wyznaczonych do parkowania; abonament wystawiany jest 
na pojazdy, których emisja CO2 w cyklu łączonym nie przekracza 100g/km (…)”. Argumentował, 
iż chodzi o promowanie samochodów ekologicznych, niskoemisyjnych, bez ograniczania się wyłącznie 
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do pojazdów hybrydowych. Poprawkę poparło 4 radnych, nikt nie był przeciw, 3 wstrzymało się 
od głosu – wniosek został przyjęty. 

 

Komisja Ekonomiczna przyjęła wnioski o wprowadzenie następujących poprawek do projektu uchwały: 
 

 w § 2 termin „31 marca 2019 r.” zastępuje się terminem „31 grudnia 2019 r.”, 
 § 1 pkt 2 (dotyczącym § 5 pkt 7 zmienianej uchwały) skreśla się słowo „hybrydowe”. 

 
Materiał nr 7 (z przyjętymi wnioskami) uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 

Za pozytywną opinią głosowało 5 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 3. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Sebastian Stepek zamknął posiedzenie Komisji 
Ekonomicznej o godzinie 1645, natomiast Komisja Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych 
kontynuowała obrady. 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 Przewodniczący Komisji Ekonomicznej 

 

 Sebastian Stepek 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Kowalik 
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Załączniki do Protokołu Nr 4/2019 

Zał. nr 1 Lista obecności członków Komisji Ekonomicznej na posiedzeniu 30.01.2019 r. 

Zał. nr 2 Lista gości obecnych na posiedzeniu Komisji Ekonomicznej 30.01.2019 r. 

Zał. nr 3 Sprawozdanie z prac Komisji Ekonomicznej Rady Miejskiej w Tarnowie za rok 2018 

Zał. nr 4 Plan pracy Komisji Ekonomicznej Rady Miejskiej w Tarnowie na rok 2019 

Zał. nr 5 Pismo mieszkańców dot. „usprawnienia wyjazdu z ul. Hodowlanej w stronę centrum miasta” 

Zał. nr 6 Pismo przedsiębiorców prowadzących działalność przy ul. Hodowlanej dot. „wykreślenia 
z budżetu zadania inwestycyjnego budowy ronda na skrzyżowaniu ulic Hodowlanej 
i Mościckiego wg projektu sporządzonego na zlecenie Zarządu Dróg i Komunikacji w Tarnowie” 

Zał. nr 7 Wnioski radnego J. Gancarza dot. zmiany Uchwały Budżetowej GMT na rok 2019 

 


